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o godzinie 13°0 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

o

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

4. Przyjecie protokolu z kontroli: .Zapoznanie z protokolern kontroli przeprowadzonej w

Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli".

5. Przyjecie protokolu z kontroli: "Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie

utrzymania, remont6w, modemizacji i budowy dr6g i chodnik6w (planowanie
i realizacja) w 2010 roku - analiza i ocena."

6. Ocena realizacji wybranych zamowien publicznych przeprowadzanych w 2009 i 2010

roku w UM Marki.

7. Przygotowanie gminy w zakresie przyszlych zadan - opracowane koncepcje, plany,
projekty, itp .. - analiza i ocena

8. Analiza dzialalnosci Burmistrza w zakresie realizacji programu budowy kanalizacji w

Markach przez Wodociag Marecki, ze szczeg6lnym uwzglednieniem dofinansowania

ze srodkow UE.
9. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja - projekt uchwaly,

10. Analiza pism do Komisji Rewizyjnej . (Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana

Boguslawa Sroki , Pani Jadwigi Kordalewskiej, Pani Marianny Wardak) 
kontynuacja - projekty uchwal.

11. Sprawy rozne.

12. Zamkniecie posiedzenia.

o Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porz'ldku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek aby w pkt. 4 porzadku dokonac zmian, pkt ten
brzmial by w nastepujacy spos6b: Zapoznanie protokolem kontroli przeprowadzonej w
Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli - kontynuacja.
Nastepnie Przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:
za- 3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 1
(w glosowaniu bralo udzia14 radnych).

Przewodniczacy Komisji zlozyl kolejny wniosek w sprawie pkt 5 porzadku obrad, pkt. ten
otrzymal by nastepujace brzmienie: Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie
utrzymania, remont6w, modemizacji i budowy dr6g i chodnik6w (planowanie i realizacja) w
2010 roku - analiza i ocena-kontynuacja.
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Nastepnie Przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:
za - 3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 1
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych).

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 wykreslenie pkt. 6 z porzadku obrad oraz
przeniesienie tego pkt. na kolejne posiedzenie komisji.
Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:
za - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych).

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek 0 wykreslenie pkt. 7 z porzadku obrad oraz
przeniesienie tego pkt. na kolejne posiedzenie komisji.
Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:
za - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych).

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek aby pkt. 9 porzadku obrad otrzymal nastepujace
brzmienie: Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.
Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:o za-4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych).

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek aby pkt. 9 porzadku obrad otrzymal nastepujace
brzmienie: Analiza pism do Komisji Rewizyjnej. (Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana
Boguslawa Sroki , Pani Jadwigi Kordalewskiej, Pani Marianny Wardak) - kontynuacja.

Glosowanie:
za - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych).

Pkt. 4. Zapoznanie protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzs-dzie Miasta Marki
przez Najwvzszi! Izbs- Kontroli - kontynuacja.
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Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz na stronach internetowych Najwyzszej Izby
Kontroli odnalazl wystapienie pokontrolne NIK-u z dnia 5 listopada 2010 roku skierowane do
Burmistrza Miasta Marki. Pismo stanowi zalacznik nr 2.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, Burmistrz Janusz

Werczynski.

W dyskusji poruszano kwestie zalecen pokontrolnych sformulowanych przez Najwyzsza Izbe
Kontroli w wystapieniu pokontrolnym z dnia 5 listopada 2010 roku.

Pkt. 5. Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie utrzymania, remontow,
modernizacji i budowy drog i chodnikow (planowanie i realizacja) w 2010 roku - analiza
i ocena- kontynuacja.

o Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Burmistrza 0 rozszerzenie informacji dostarczonych
przez Wydzial Zarzadu Drog Urzedu Miasta Marki 0 szczegoly zawartych umow.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in. Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy
Komisji Michal Jaroch, radny Pawel Pniewski.

W dyskusji poruszano kwestie zwiazane m.in. ze: szczegolami rernontow nawierzchni

wMarkach.

Pkt. 8. Analiza dzialalnosci Burmistrza w zakresie realizacji programu budowy
kanalizacji w Markach przez Wodoci,!g Marecki, ze szczegolnym uwzglednieniem
dofinansowania ze srodkow DE.

o
Przedstawiono prezentacje Wodociagu Mareckiego Sp. z o. o. pt. Budowa kanalizacji
sanitarnej na obszarze aglomeracji miasta Marki. Zalacznik nr 3

W dyskusji udzial wzieli m.in. Dyrektor Wodociagu Mareckiego Pan Kajetan Specjalski,
radna Elzbieta Brzozowska, Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy Komisji Michal
Jaroch, radny Pawel Pniewski, Pan Zbigniew Maksym z Wodociagu Mareckiego, radny
Radoslaw Dec.

W dyskusji przedstawiciele Wodociagu Mareckiego odpowiadali na pytania czlonkow
komisji rewizyjnej w kwestii budowy systemu kanalizacji w Markach.

Pkt. 9. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.

Wiceprzewodniczacy Komisji przypomnial, ze komisja rewizyjna sprawa Pani Dorobek
zajmuje sie od kilku posiedzen.
Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal rowniez, iz komisja ustalila, ze pismo Pani
Dorobek nie rna charakteru skargi w zwiazku z czym komisja na kolejnym posiedzeniu
przygotuje odpowiedz w formie pisma.
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Pkt. 10. Analiza pism do Komisji Rewizyjnej. (Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana
Boguslawa Sroki , Pani Jadwigi Kordalewskiej, Pani Marianny Wardak) - kontynuacja.

Wiceprzewodniczacy Komisji odczytal pismo Burmistrza Janusza Werczynskiego z dnia 14
maja 2011 roku skierowane do Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki w sprawie skargi Pani
Izabeli Bohun - Lysoniek i Pana Boguslawa Sroki . Zalacznik nr 4.

Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, iz na kolejne posiedzenie komisji stworzony
zostanie projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem w niniejszej sprawie.

Wiceprzewodniczacy Komisji przypomnial, kwestie poruszane w skardze zlozonej przez
Pania Jadwige Koralewska,

Radna Elzbieta Brzozowska poinformowala, iz w poprzedniej kadencji rady sprawa tej Pani
Jadwigi Kordalewskiej byla juz rozpatrywana i odbyla sie rowniez wizja lokalna w terenie.

Radny Radoslaw Dec odczytal stanowisko Komisji Zdrowia w sprawie skargi Pani Jadwigi
Kordalewskiej. Zalacznik nr 5.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.m, radna Elzbieta Brzozowska,
wiceprzewodniczacy Komisj i Pawel Pniewski.

Wiceprzewodniczacy poinformowal, iz na kolejnym posiedzeniu przy pomocy opinii komisji
Zdrowia stworzona zostanie odpowiedz dla Pani Jadwigi Kordalewskiej.

Nastepnie Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal, ze sprawa Pani Marianny Wardak
Komisja Rewizyjna zajmie sie na kolejnym posiedzeniu.

Pkt. 11. Sprawy rozne.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 12. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Protokolowala
t\..QDa Broma

.~ r~~~8--
Przewodniczacy Komisji

Michal Jaroch
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